
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

 

PROCES – VERBAL 

 

                   

                             Încheiat astăzi 09.01.2014   

                             Şedinţa este deschisă  de către secretarul primăriei. 

 

 Domnilor consilieri, 

 

Aţi fost convocaţi în şedinţă extraordinară  prin  dispoziţia domnului primar 

nr. 1 din 06.01.2014. Din consultarea  condicii de prezenţă rezultă că  din cei 

13 consilieri care compun Consiliul Local Izbiceni sunt prezenţi 13. Îl rog pe 

domnul primar Velica Mircea ca în conformitate cu prevederile art. 44 din 

Legea nr. 215/2001 republicată privind administraţia publică locală să prezinte 

ordinea de zi. 

 

 Domnilor consilieri, 

 

Aşa cum aţi luat cunoştinţă din invitaţia trimisă de domnul secretar, vă rog să-

mi permiteţi  să prezint proiectul ordinii de zi : 

1.Proiect de hotărâre  privind preluarea în administrare şi întreţinere de către 

Primăria comunei Izbiceni pe o perioadă de cini ani a cimitirului vechi. 

2.Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului 

local a deficitului secţiunii de dezvoltare la 31.12.2013 în sumă de 51.088,99 

lei. 

3.Raport anual al primarului privind starea economică, socială şi de mediu a 

unităţii administrativ-teritorială Izbiceni. 

4.Propuneri, întrebări, interpelări. 

Preşedinte de şedinţă ales în condiţiile art. 35 alin. 1 din Legea nr. 2154/2001 

republicată cu modificările şi completările ulteriuoare privind administraţia 

publică locală este domnul consilier Mihalcea Silovius-Gabriel. 

Consult consiliul dacă nu sunt şi alte probleme ce nu suferă amânare, 

binenţeles dacă sunt respectate şi prevederile art. 45 din Legea nr. 215/2001 

republicată cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia 

publică locală privind existenţa raportului de specialitate al compartimentului 

de resort al aparatului de specialitate al primarului şi dacă comisia de 

specialitate s-a pronunţat asupra problematicei ce se constituie de urgenţă. 

Se supune la vot ordinea de zi şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă mulţumesc pentru încrederea acordată şi vă asigur că 

voi căuta să conduc lucrările şedinţei conform legislaţiei în vigoare. 

În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din legea nr. 215/2001 

republicată cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia 

publică locală, îl rog pe domnul secretar Chelu Nelu să vă supună spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost redactat. 



Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul unu al ordinii de zi unde îl 

invit pe domnul primar Velica Mircea –   să prezinte expunerea de motive 

pentru susţinerea proiectului de hotărâre iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul unu al ordinii de zi domnul 

consilier Fota Ion – preşedinte comisie economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă raportul şi avizul favorabil al 

acesteia privind proiectul de hotărâre privind preluarea în administrare şi 

întreţinere de către primărie pe o perioadă de cinci ani a cimitirului vechi. 

Domnul consilier Voinea Alexandru-Ginu în cuvântul său arată că este bine să 

ne îngrijim şi pentru locurile de veci, totodată solicitând răspuns cu privire la 

efectuarea de studii de cost, fonduri bănerşti, 

Domnul consilier Gulie Marian în intervenţia sa arată că este un lucru 

important că executivul se gândeşte şi la cele sfinte pentru mai târziu. 

Domnul consilier Stanciu Florea solicită să se construiască o cruce care să fie 

amplasată în curetea fostului depozit de combustibil care să amintească că în 

această locaţie în urmă cu circa 60 de ani a mai funcţionat un cimitir.Totodată 

propune ca fondurile europene să fie accesate şi de populaţie, iar în ceea ce 

privesc irigaţiile acestea să fie cu prioritate. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul  unu al 

ordinii de zi supun la vot proiectul de hotărâre privind preluarea în 

administrare şi întreţinere de către primărie pe o perioadă de cinci a cimitirului 

vechi şi cu un număr de 11 voturi pentru şi două voturi abţinere : Voinea Ginu 

şi Mone Aurel se aprobă.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul doi înscris pe ordinea de zi 

unde îl invit pe domnul primar Velica Mircea să prezinte raportul anual 

privind starea economică, socială şi de mediu a localităţii. 

Domnul consilier Gulie Marian în cuvântul său îşi exprimă  nemulţumirea faţă 

de modul cum sunt duse la îndeplinire hotărârile consiliului, amintind printre 

altele baza sportivă, terenul de sport din curtea şcolii vechi, muzeul, 

canalizarea, grădiniţa cu program normal. Totodată scoate în evidenţă 

curăţenia precară la nivelul localităţii, starea proastă a drumurilor comunale 

cât şi investirea de surse băneşti în pubele şi coşuri de gunoi iar acestea fie nu 

sunt folosite, fie sunt lăsate încărcate cu resturi menajere zile la rând. 

Propune ca orice lucrare începută să aibă şi acceptul populaţiei cât şi susţinere 

financiară. 

Domnul consilier Voinea Ginu-Alexandru în intervenţia sa arată că nu s-a 

început o lucrare şi să fie dusă la bun sfârşit. Deasemenea, scoate în relief 

lipsa analizei bugetului local de venituri şi cheltuieli. 

Domnişoara consilier Sprîncenate Florica-Felicia – director şcoală, arată că 

funcţionarea Grădiniţei cu program normal în program prelungit se efectuează 

numai atunci când numărul preşcolarilor depăşeşte cifra 150 de prichindei, 

exprimându-şi uimirea că acest lucru nu este cunoscut de d-lul Gulie Marian  

care a funcţionat ca director de şcoală cât şi faţă de laboratorul de fizică pe 

care nu ştie unde să-l înscrie  în cadrul inventarierii. 

Nemaifiind discuţii la acest punct domnul preşedinte de şedinţă anunţă că 

pentru acest raport anual al primarului nu se adoptă hotărâre şi propune 

trecereas la punctul trei al ordinii de zi unde îl invită pe domnul secretar Chelu 



Nelu să prezinte raportul compartimentului de specialitate pentru susţinerea 

proiectului de hotărâre iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul trei al ordinii de zi domnul 

consilier Fota Ion .- preşedinte comisie economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism prezintă raportul şi avizul favorabil al 

acesteia privind proiectul de hotărâre iniţiat. Acelaşi raport şi aviz favorabil îl 

prezintă şi domnul consilier Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie 

juridică şi de disciplină, protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul trei al 

ordinii de zi supun la vot proiectul de hotărâre privind acoperirea definitivă 

din excedentul bugetului local a deficitului secţiunii de dezvoltare la 

31.12.2013 în sumă de 51.088,89 lei şi cu un număr de 13 voturi pentru se 

aprobă.    

Nemaifiind discuţii, domnul preşedinte de şedinţă anunţă epuizarea tuturor 

punctelor înscrise pe ordinea de zi şi declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local Izbiceni. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,    Secretar, 

Mihalcea Silvius-Gabriel             N. Chelu               

   


